
Protokół nr 55/2014
posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 24 września 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności ( zał. nr 1 ).
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 17.00 w sali narad Rady Miasta.

Porządek posiedzenia:

1. Informacja Burmistrza Miasta Luboń o przebiegu wykonania budżetu Miasta Luboń za I 
półrocze 2014 roku.

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2014.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 

2014-2024.
4. Wolne głosy i wnioski.

Przebieg posiedzenia:

Ad.1
Pan skarbnik zapoznał zebranych z dokumentem zawierającym informację o przebiegu wykonania 
budżetu za I półrocze 2014 roku.
Radna Matysiak zapytała o wydatki niewygasające w kwocie 171 715,00 , które przenieśliśmy do 
dochodów.
Pan skarbnik poinformował, że wstępnie omawialiśmy ten problem podczas omawiania 
sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2013.
Pani Konewka powiedziała, że część tych kwot to efekt rozstrzygnięcia korzystnych przetargów.
Nie wykonano ulicy Brzechwy, ale mamy decyzję starosty i kontynuujemy prace. Środki 
niewygasające wykonano w 94%.
Radna Matysiak zapytała o dochody ze sprzedaży działek. Odp.: sprzedano tylko działkę przy ul. 
Mickiewicza, na pozostałe przetargi nie było zainteresowania, na grunty za Domem Kultury 
ustalono odrębne warunki zabudowy dla każdej działki, część działek została wycofana jako 
zabezpieczenie terenów pod budowę szkoły w Lasku.
Pani Ciszak przedstawiła plany sprzedaży działek.
Radny Walczak uważa, że ceny niektórych wystawianych działek są za wysokie i należałoby się im 
przyjrzeć. Zapytał również o działkę przy ul. Wschodniej i o warunki zabudowy na tej działce.
Radna Matysiak zapytała czy wiemy jakie inwestycje na pewno nie zostaną wykonane w tym roku.
Odp. pani Konewka: ul. Brzechwy; ul. 1 Maja kanalizacja; chodniki; dojazd do „Bratka”-mamy 
odstępstwo, ale nie mamy dec. ZRiD; nie wiemy czy ogłosimy przetarg na kanalizację deszczową w
ul. Wschodniej wraz z budową; Dąbrowskiego jest ogłoszony przetarg, badamy oferty; ryzyko 
łącznika w G2.
Komisja nie wydawała opinii o informacji Burmistrza Miasta Luboń o przebiegu wykonania 
budżetu Miasta Luboń za I półrocze 2014 roku.

Ad.2
Pan skarbnik rozpoczął od  przedstawienia autopoprawki. Jest to wniosek dotyczący wydatków w 
rozdz. 926 dot. stadionu na Rzecznej-awaria rury wodociągowej, dlatego zwiększamy plan 
wydatków o 5 tys. zł. Dalej pan skarbnik przedstawił najważniejsze zmiany w budżecie. Są to 
między innymi: rozbudowa SP1, budowa łącznika w G2, wynagrodzenia w szkołach, pomoc 



społeczna (otrzymaliśmy dotację celową).
Radny Dworaczyk zapytał o ile zwiększono liczbę etatów w świetlicach szkolnych i jakie są 
przyczyny? 
Odp. Rafał Marek: łącznie 9 nowych klas pierwszych; dwukrotna ilość pierwszoklasistów, którzy 
korzystają ze świetlicy. Pan skarbnik: W SP2 1.5 etatu + urlop na poratowanie zdrowia, SP1 brak 
danych. Ogólnie zostały przekroczone limity dzieci na nauczyciela.
Radna Matysiak zapytała czy mamy oszacowane wpływy z tytułu zwiększenia subwencji w 
związku ze zwiększoną ilością dzieci?
Odp. pan skarbnik: wpływów na ten moment nie mamy, informacja w grudniu, dostaniemy dopiero 
w 2015.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń
na rok 2014.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 8 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.3
Pan skarbnik wyjaśnił, że zmiana w WPF-ie wynika z dostosowania do zmian w budżecie. 
Zmieniamy limit wydatków i zobowiązań, łączne nakłady finansowe w zakresie dwóch 
przedsięwzięć. Dotyczy to budowy kanalizacji sanitarnej w zlewni ul. Ogrodowej i rozbudowy SP1.
Autopoprawka dostosowanie do zmian w budżecie (5tys. zł).
Pani Konewka: Na zadanie „ul. Dąbrowskiego” nieświadomie wydłużono termin realizacji do 
31.01.2015. Nie możemy zmienić tego terminu dlatego będzie na sesji autopoprawka i trzeba to 
wprowadzić do WPF-u.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Luboń na lata 2014-2024.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 5 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 3 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.4
Brak.

Posiedzenie zakończono o godz. 17.45.

    …..............................................                                 ….............................................................
    Sekretarz ( Andrzej Okupniak )                                 Przewodnicząca ( Małgorzata Matysiak )

Załączniki:

1. Lista obecności.




